



香港展能藝術會
Arts with the Disabled
Association Hong Kong



致親愛的商界領袖、機構首長及社區伙伴，

誠邀參與香港展能藝術會
「藝遊·香港」港島慈善行 2024



香港展能藝術會年度旗艦籌募活動「藝遊·香港」港島慈善行2024將於今年3月24日登陸山頂。慈善行路線圍繞夏力道至盧吉道環迴步行徑，將以印有展能藝術家作品的明信片，帶領參加者遊走隱密小徑，「打卡儲印仔」，飽覽維多利亞港全景。

活動當日將於山頂道花園舉行啟動典禮，並邀請了展能藝術家到場表演。另外，本會亦於山頂廣場一樓中庭設有展能藝術家作品展覽和藝術攤位，冀望向公眾展示展能藝術家的不同才能，推廣藝術共融。

香港展能藝術會並非政府恆常資助的機構，營運主要依賴社會鼎力支持。慈善行籌集的善款將支持殘疾人士能平等地參與藝術活動，在藝術領域追求專業的發展。

本會欣悉您一直積極推動「多元、公平和共融」的文化，促進傷健共融。現誠邀您參與本會「藝遊·香港」港島慈善行 2024，共謀推動以藝術建立共融的社會。

如有興趣參與，敬請把填妥的贊助表格電郵、傳真或郵寄至本會的推廣及籌募部。本會期待您一同參與是次慈善行，與我們攜手實現「藝術同參與·傷健共展能」的共融環境，讓殘疾人士能無障礙地參與藝術。

如有任何查詢，歡迎致電2855 7078或電郵criselda@adahk.org.hk與本會職員王小姐聯絡。謝謝。

謹祝身體健康、工作愉快。

香港展能藝術會推廣及籌募委員會主席陳淑芝





香港展能藝術會
Arts with the Disabled
Association Hong Kong



Dear friends and supporters,

Invitation to Support ADAHK's Charity Walk 2024



With the pandemic behind us and entering 2024, this year marks the triumphant launch of Arts with the Disabled Association Hong Kong's flagship fundraising event, **'Tour around Hong Kong Charity Walk 2024' at the Peak on 24 March 2024.**

The Charity Walk features the **Harlech Road and Lugard Road Circular Walk**, where participants **can follow the footsteps of artists with disabilities and discover different hidden gems and check-in points.** The hidden path offers participants a panoramic view of Victoria Harbour. You are welcome to seize the moment to enjoy the beauty of Hong Kong through the paintbrushes and lenses of our artists with disabilities and collect stamps along the way!

The Charity Walk is unique in the sense that it seamlessly **blends a delightful day out with exhibition and art booths featuring artists with disabilities**, held at the **Level 1 Atrium of the Peak Galleria**, while **performances** will be showcased at the Officiating Ceremony, held at the **Peak Road Garden**. Our upcoming Charity Walk will not just be a regular walkathon.

ADAHK does not receive any regular government subvention. Our operation relies on donations from individuals, corporations and foundations alike. Every penny raised contributes to **support people with Disabilities to participate in the arts and their professional development.**

Your valuable support will undoubtedly enable us to reach our fundraising target and benefit the community. You are most welcome to render your support by returning the completed sponsorship form to our team by e-mail, fax or post.

We look forward to your participation and thank you in advance for your support. Should you have further enquiries, please do not hesitate to contact Ms Criselda Lesigues at 2855 7078 or criselda@adahk.org.hk. Thank you very much.

Yours sincerely,

Cammie Chan

Chairperson

Marketing and Fundraising Committee

Arts with the Disabled Association Hong Kong

